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Vragen van het lid Van Laar (PvdA) aan de Minister voor Buitenlandse Handel 
en Ontwikkelingssamenwerking over hulp aan Syrische vluchtelingen 
(ingezonden 12 september 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Internationale hulp aan Syrië faalt»1, 
het rapport «A Fairer Deal for Syrians» van Oxfam Novib gepubliceerd op 
9 september jl en het bericht van UNICEF getiteld «Syriërs krijgen te weinig 
noodhulp» van 10 september 20142? 

Vraag 2
Wat is uw oordeel over de conclusie van Oxfam Novib dat de internationale 
hulp aan Syrië faalt doordat er te weinig hulp wordt toegezegd? 

Vraag 3
Zijn alle door Nederland toegezegde middelen voor hulp aan Syrische 
vluchtelingen inmiddels ook daadwerkelijk overgemaakt naar uitvoerende 
organisaties? Zo nee, bent u bereid dit zo snel mogelijk te doen? 

Vraag 4
Bent u het eens met de berekeningen van Oxfam in het rapport «A Fairer 
Deal for Syrians» dat Nederland alsmede andere Europese landen een grote 
bijdrage aan de noodzakelijke hulp aan Syrië zouden moeten en kunnen 
leveren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat is uw oordeel over de analyse van UNICEF dat kinderen die gevlucht zijn 
voor de oorlog in Syrië onvoldoende beschermd worden en onvoldoende 
psychosociale hulp en onderwijs krijgen? Welke mogelijkheden ziet u om 
deze situatie te verbeteren? 

Vraag 6
Bent u het er mee eens dat Nederland in internationaal verband alles op alles 
moet zetten om te voorkomen dat er een verloren generatie van Syrische 
kinderen ontstaat? Zo ja, bent u het er mee eens dat hiervoor aanvullende 

1 http://www.oxfamnovib.nl/Internationale-hulp-aan-Syrie-faalt.html
2 http://www.unicef.nl/nieuws/berichten/2014/09/syriers-krijgen-te-weinig-noodhulp/
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toezeggingen voor hulp nodig zijn, waaronder hulp specifiek gericht op de 
noden van kinderen? Zo nee, waarom niet?
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